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Obec Břehy 

Zastupitelstvo obce Břehy 

 

Zápis    13. zasedání Zastupitelstva obce Břehy 

ze dne 3.9.2020  od 19.00   Břehy, restaurace v autokempu, č.p. 251 

 

Zahájení 13. zasedání zastupitelstva 

 
13. zasedání zastupitelstva obce Břehy zahájeno v 19.00 hodin  starostou obce Pavlem Jiravou 

(předsedající dle § 92 zákona č. 128/2000 Sb.). 

Přítomni:       Pavel Jirava, Petr Morávek, Petr Jirák, Marie Štarmanová 

  Pavel Krpata,  Vladimír Šanda ,Jiří Kubát. 

Omluveni:  Gabriela Fialková , Pavel Erban 

(Jednání zastupitelstva je podle § 92 odst. 3 zákona o obcích usnášeníschopné, protože je 

přítomno    7  zastupitelů). 

 
Předsedající konstatoval, že 13. zasedání bylo svoláno v souladu se zákonem o obcích č. 

128/2000 Sb., jeho konání bylo řádně zveřejněno na úřední desce obce a obecního úřadu 

včetně internetové úřední desky po dobu nejméně 7 dní. 

Hlasování je zaznamenáváno následovně (pro - proti - zdržel se). V případě nejednotnosti v 

hlasování se zaznamenává, kdo jak hlasoval. 

Jednání je nahráno na diktafon. 

 

Jmenování ověřovatelů zápisu a zapisovatele: 

  

Ověřovateli zápisu určeni: M. Štarmanová,  P.Krpata 

Zapisovatel:   Pavel Jirava. 

K tomu nebyly vzneseny žádné protinávrhy. 

Určení ověřovatelů zápisu (§ 95 odst. 1 zákona o obcích). Zastupitelstvo Obce Břehy 

prostřednictvím předsedajícího po předchozí dohodě potvrdilo v roli ověřovatelů zastupitele:   

M. Štarmanová,  P.Krpata 

Informace: K zápisu z minulého - 12. veřejného zasedání ZO Břehy nebyly připomínky.  

Bude uložen na OU Břehy a vyvěšen na web. 

 

 

Projednání a schválení programu 13. zasedání po přečíslování, doplnění  bodů: 

 

Předsedající seznámil přítomné s návrhem programu v souladu s informací zveřejněnou na 

úřední desce a po doplnění  a přeskupení bodů.  

 

1. Schválení smlouvy s Pardubickým krajem č. OKŘ/20/22213 - dotace na požární techniku a 

věcné prostředky PO 2020. 

2. Schválení nájmu části pozemku p. st. 40/2 v k.ú. Břehy 

3. Záměr pořízení projektu na vodovod a kanalizaci a lokalitě Na Hrázi. 

4. Nákup nového kotle do obecního  bytu č. 3 v čp. 107 

5. Dotace na vybavení knihovny - 5. výzva MAS Bohdanečsko - PRV - rok 2020 

6. Volba výběrové komise pro výběrové řízení v rámci dotace Zlepšení nakládání s odpady v 

obci Břehy z  Operačního programu životní prostředí 2014-2020 

7. Možnost koupit pozemek v areálu na Pile o rozloze 144m
2
 od f. Koreček s.r.o. 
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8. Oprava mostu Přelouč-Břehy na silnici č. 333 - informace 

9.Smlouva o věcném břemeni s f. Tlapnet na parc. č. 104/24;104/1;104/6 v k.ú. Břehy 

10. Podání žádosti o dotaci na chodník Na hrázi v lokalitě Břehy Sever. 

11. Návrh na ustanovení bezplatného právního zástupce - opatrovnictví. 

12. Dotace na užitkový nákladní elektrovůz - Národní program ŽP - Výzva 11/2019  

13. Žádost o dotaci " Obec Břehy - odborná příprava , zásahy a opravy JSDH" 

14. Door-to-door systém.  

15. Realizace oprav Chodníků - výběr etap 

16. Možnost zažádat o převod pozemku p.č. 818/25 v k.ú. Břehy na Státní pozemkový úřad 

 ČR 

 

 

 

Body zařazené zastupiteli (§ 94 zákona o obcích). 

Diskuze. 

 

 

Předsedající se dotázal, zda zastupitelé souhlasí s navrženým programem, či zda někdo ze 

zastupitelů chce doplnit program o nějaký další bod. 

Před hlasováním o schválení programu dal předsedající možnost vyjádřit se přítomným 

zastupitelům i občanům. 

 

 

  

Předsedající požádal zastupitele, aby hlasováním vyjádřili, zda s tímto návrhem souhlasí. 

Návrh na usnesení: Zastupitelstvo Obce Břehy schvaluje program 13. Veřejného zasedání OZ 

Břehy  

Hlasování:                       pro         7       proti      0                zdržel se 0 

Usnesení: Zastupitelstvo Obce Břehy schvaluje program 13. Veřejného zasedání OZ Břehy  

 

 

 

 

 

K jednotlivým bodům programu 

 
 

1. Návrh smlouvy o poskytnutí programové účelové dotace na požární techniku a věcné 

prostředky požární ochrany JSDH obce z rozpočtu PK 2020 zaslán Pardubickým krajem  

26.6.2020. Účelová dotace na pořízení zásahové obuvi je do výše 70%, maximálně však 

12 500 Kč.  

 

 

Návrh na usnesení č. 1: Zastupitelstvo obce Břehy schvaluje Smlouvu o poskytnutí 

programové účelové dotace na požární techniku a věcné prostředky požární ochrany 

JSDH obce z rozpočtu PK 2020 č. OKŘ/20/22213 a pověřuje starostu jejím podpisem.  
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Hlasování:             pro     7         proti       0        zdržel se  0 
 

Usnesení č. 1: Zastupitelstvo obce Břehy schvaluje Smlouvu o poskytnutí programové 

účelové dotace na požární techniku a věcné prostředky požární ochrany JSDH obce z 

rozpočtu PK 2020 č. OKŘ/20/22213 a pověřuje starostu jejím podpisem 

 

2. Schválení nájmu části pozemku p. st. 40/2 v k.ú. Břehy . Záměr nájmu byl schválen na 12. 

zasedání ZO Břehy 24.6.2020 usnesením č.5. Zveřejněn byl  25.6.2020.     

Smlouva o nájmu s žadatelkou p. Denisou Rybovou byla předložena zastupitelům, je na 

dobu určitou 10 let.  Nájem 20m
2  

  pozemku činí     2,5 Kč/měsíc za m
2
 , jako u 

jiných obdobných případů v minulosti ( např. Na Pile).        

 

Návrh usnesení 2: Zastupitelstvo obce  Břehy  schvaluje nájemní smlouvu části pozemku 

p. st. 40/2 v k.ú. Břehy o velikosti 20m
2 

, nájemkyní bude p. Denisa Rybová, Břehy č.p. 2, 

535 01. Výše nájmu činí  2,5 Kč/měsíc za m
2 - 

ročně tedy 600 Kč, smlouva bude uzavřena 

na dobu určitou 10 let.  

 

Hlasování:             pro     7          proti     0         zdržel se   0 

   

Usnesení č.  2: Zastupitelstvo obce  Břehy  schvaluje nájemní smlouvu části pozemku p. 

st. 40/2 v k.ú. Břehy o velikosti 20m
2 

,nájemkyní bude p. Denisa Rybová, Břehy č.p. 2, 

535 01. Výše nájmu činí  2,5 Kč/měsíc za m
2 - 

ročně tedy 600 Kč , smlouva bude uzavřena 

na dobu určitou 10 let. 

 

 

3. Na poradě OZ již bylo předjednáno, že by bylo vhodné připravit a realizovat připojení 

domů na severní straně ulice Na Hrázi k vodovodu a kanalizaci, dosud ji nemají. Vodovod 

zde není zokruhován a podle informací VAK a.s. by dokončení vodovodu přineslo i lepší 

podmínky v péči o vodu, vodovod. Na projektantovi bude, zda kanalizace bude moci být 

gravitační či tlaková. Bylo by zde asi 9 nových připojených míst. Nyní, jako první krok , 

bychom měli mít projekt. Máme nabídku projektanta ing. Minaříka za celkovou cenu 37 

000 Kč. Porovnáním s cenami např. Gservis CZ s.r.o. nebo TZB Projekt jde o cenu 

obvyklou .  

Návrh usnesení 3: Zastupitelstvo obce  Břehy  schvaluje pořízení projektové 

dokumentace na vodovodní řád a kanalizační řád v ulici Na Hrázi a na 9 přípojek dle 

nabídky p. Ing. Petra Minaříka IČ: 08179433 za cenu 37 000Kč bez DPH.  

 

Hlasování:             pro   7            proti     0         zdržel se   0 

 

usnesení 3: Zastupitelstvo obce  Břehy  schvaluje pořízení projektové dokumentace na 

vodovodní řád a kanalizační řád v ulici Na Hrázi a na 9 přípojek dle nabídky p. Ing. 

Petra Minaříka IČ: 08179433 za cenu 37 000Kč bez DPH. 

 

Kaca
Textový rámeček
Petra Minaříka

Kaca
Textový rámeček
Petra Minaříka

Kaca
Textový rámeček
Petra Minaříka
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4. Nákup nového plynového kondenzačního  kotle do obecního  bytu č. 3 v čp. 107 - v bytě 

nájemníka p. Kučery je kotel na konci životnosti ( ještě původní po rekonstrukci čp107) , 

vzhledem k hospodárnosti provozu i bezpečnosti doporučuji koupit nový kotel, 

kondenzační průtokový - nižší třídy.  

 

Návrh usnesení 4: Zastupitelstvo obce  Břehy  schvaluje pořízení plynového  kotle do 

obecního  bytu č. 3 v čp. 107 za cenu 27 000Kč  bez DPH.  

 

Hlasování:             pro    7           proti     0         zdržel se   0 

 

usnesení 4: Zastupitelstvo obce  Břehy  schvaluje pořízení plynového  kotle do obecního  

bytu č. 3 v čp. 107 za cenu 27 000Kč  bez DPH. 

 

 

5.  Dotace na vybavení knihovny - 5. výzva MAS Bohdanečsko - PRV - rok 2020. Program 

ZSIF - Podpora provádění operací v rámci komunitně vedeného místního rozvoje. 

Obsahem projektu je: V první řadě se jedná o regály na knihy splňující příslušné normy i 

estetické požadavky. Pro naši knihovnu jsme zvolili regály z masivu – smrku. Celkem se 

jedná o 25 běžných metrů regálů o výšce 180 cm. Dále se jedná o regály oboustranné, 

zkosené v podkroví o délce 4 bm a jednostranné zkosené do podkroví o délce 4 bm. Další 

součástí projektu je vybavení malého promítacího multimediálního sálu, který je důležitou 

součástí knihovny. Bude zde LCD projektor, elektrické plátno a 15 kovových 

stohovatelných židlí. Sál by měl být multifunkční - půjde zde promítat fotografie i videa, 

pořádat malé přednášky, čtenářské kroužky, pouštět hudbu a podobně. V zázemí knihovny 

bychom chtěli pořídit malou kuchyňku ve tvaru L, aby bylo možné návštěvníkům a 

personálu nabídnout teplé i studené nápoje. Také zde bude skříň s posuvnými dveřmi pro 

personál.V podkroví bude velký stůl pro 7 osob, který bude opět sloužit multifunkčně. 

Bude zde  přístup k veřejnému internetu, sloužit bude jako jednací místo, ale i jako malá 

počítačová laboratoř a zázemí pro případní IT kroužky pro děti.  Proto sem chceme koupit 

7 noteboků (NTB střední výkonnostní třídy s 15“ monitorem, příslušenstvím) a 7 

vhodných kancelářských židlí.  Vedle toho bude pořízen i jeden stolní počítač s 

monitorem a příslušenstvím pro knihovnici a potřebné knihovní systémy. 

Dotace je podaná a prošla podmínky věcného hodnocení a následně byla schválena 

Představenstvem MAS k financování, nyní čekáme na výsledek na SZIF - dle vyjádření 

z MAS je velká šance že projekt projde.  

v souladu s naší Směrnici č. 1/2020 je potřeba určit komisi pro výběrové řízení na 

dodavatele.  

 

Návrh usnesení 5: Zastupitelstvo obce  Břehy  pověřuje zastupitelele  Jiravu, Morávka, 

Jiráka  jako členy komise pro výběrové řízení dle směrnice č. 1/2020 pro projekt 

Vybavení knihovny ve Břehách. 

 

Hlasování:             pro     7          proti     0         zdržel se   0 
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usnesení 5: Zastupitelstvo obce  Břehy  pověřuje zastupitelele Jiravu, Morávka, Jiráka  

jako členy komise pro výběrové řízení dle směrnice č. 1/2020 pro projekt Vybavení 

knihovny ve Břehách. 

 

 

6. Volba výběrové komise pro výběrové řízení v rámci dotace Zlepšení nakládání s odpadv 

obci Břehy z  Operačního programu životní prostředí 2014-2020. Zde již výběrové řízení 

běží - máme smlouvu s f. ALNIO , která ho zajišťuje ( viz usnesení č. 8 OZ Břehy z 

21.5.2020), dle naší Směrnice č. 1/200 má býti komise 3- členná.  

Návrh usnesení 6: Zastupitelstvo obce  Břehy  pověřuje zastupitelele Jiravu, Morávek, 

Šanda jako členy komise pro výběrové řízení dle směrnice č. 1/2020 pro projekt 

Zlepšení nakládání s odpady obci Břehy. 

 

Hlasování:             pro      7         proti     0         zdržel se   0 

 

Návrh usnesení 6: Zastupitelstvo obce  Břehy  pověřuje zastupitelele Jiravu,  Morávek, 

Šanda  jako členy komise pro výběrové řízení dle směrnice č. 1/2020 pro projekt 

Zlepšení nakládání s odpady obci Břehy. 

 

 

7. Možnost koupit pozemek v areálu na Pile o rozloze 114m2 od Koreček s.r.o .  

Jedná se o pozemek p.č. 104/25 v k.ú. Břehy. Již jsme jednali - viz usnesení č. 3 z 10. ZO 

Břehy  18.2.2020. Dle tohoto usnesení starosta zajistil znalecký  posudek č. 2819/6/2020.  

Cena zjištěná , dle tohoto posudku je v posudku 17 690Kč, cena obvyklá dle posudku je 

stejná. 

Cena , na kterou je ochoten přistoupit majitel pozemku p.č. 104/25 je 900 kč/m2 bez dph ( 

oproti jednání 18.2.2020 je cena o 100 kč nižší) - tedy 102 600 Kč bez dph. Je však  

podstatně vyšší než cena odhadní. Majitel argumentuje tím, že je to cena tržní, pozemky 

této lokalitě prodával dokonce za vyšší cenu.  

Na pozemku jsou přivedeny sítě - elektro, kanalizace, plyn , mikrotrubičky- optika.  

Obec vlastní nemovitost (stavba bez čísla popisného - bývalý objekt pily)  na sousedním 

pozemku p.č. st 539 i pozemek p.č. 104 / 24 vše v k.ú. Břehy. Tuto nemovitost ( je nyní ve 

špatném stavu) máme záměr přebudovat . Od. ing. arch. Dvořáčka máme prozatím 

passport objektu. Přestavba této nemovitosti , bez přístupu a bez inženýrských sítí na 

pozemku p.č. 104/25 v k.ú. Břehy je velmi nepravděpodobná. Jediný přístup k celému 

objektu by byl pozemkem p.č. 104/6 v šíři cca 6m, jsou zde ale schody a zahrádky.  

Udělat nové přípojky inženýrských sítí po p.č. 104/6 by bylo řádově dražší, než cena, 

kterou majitel za pozemek p.č. 104/25 chce.  

Jsme v situaci, kdy pokud chceme rekonstruovat objekt na p.č. st. 539 , je zřejmě nutné 

pozemek p.č. 104/25 koupit. Poté by mohla započít projektová příprava a vlastní 

rekonstrukce objektu na veřejné prostory a byty. Domnívám se, že i když koupíme p p.č. 

104/25 za cenu vyšší než odhadní z posudku č. 2819/6/2020, zachováme se jako dobří 

hospodáři , protože zhodnotíme pozemky a budovu na pozemcích : st 539, p.č. 104 / 24, 
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p.č. 104 / 8, p.č. 104 / 7 v k.ú. Břehy  - vše v majetku obce - a budeme moci započít s 

opravou budovy na p st. 539, plánujeme udělat zde byty .  

 

P.Morávek - je přesvědčen , že obec to musí koupit, jinak bude "tratit". Na pozemku jsou 

všechny sítě. I pro realizaci stavby ( lešení, zařízení staveniště ) je pozemek potřeba.   

 

Návrh usnesení 7: Zastupitelstvo obce  Břehy schvaluje koupi pozemku  p.č. 104/25 v 

k.ú. Břehy o rozloze 114 m2 od firmy Koreček s.r.o.za nabídnutou cenu 900 kč/m
2
 bez 

DPH (celkem 102 600 Kč)  a pověřuje starostu podpisem kupní smlouvy.  

 

Hlasování:             pro   7            proti     0         zdržel se   0 

 

usnesení 7: Zastupitelstvo obce  Břehy schvaluje koupi pozemku  p.č. 104/25 v k.ú. Břehy 

o rozloze 114 m2 od firmy Koreček s.r.o.za nabídnutou cenu 900 kč/m
2
 bez DPH (celkem 

102 600 Kč)  a pověřuje starostu podpisem kupní smlouvy. 

 

 

8. Oprava mostu Přelouč-Břehy na silnici č. 333 - informace. Investor je PArdubický kraj.  

Oprava by měla začít 3/4 2021. Dojde k uzávěře silnice č. 333 na Přelouč. Automobily , 

autobusy atd budou mít objízdné trasy přes Valy, Řečany. V tuto chvíli je problém 

náhradního spojení pro pěší a cyklisty - projekt počítá s lávkou na Slavíkových ostrovech. 

Již jsem to řešil s SUS Pk - ing. Němcem a s Pardubickým krajem ( investor akce ). 

Vyjádřil jsem ( v dopise dne 16.7.2020) nesouhlas s takovou objízdnou trasou pro 

cyklisty- je to dlouhé, nebezpečné, a pro občany nekomfortní.   Na 8.9. je svolána schůzka 

v sídle PArdubického kraje, kde budou aspekty opravy mostu  Břehy -Přelouč 

projednávány ( včetně autobusové dopravy, dojezdu složek IZS a pod. ). Vyžadovat 

budeme lávku vedle současného mostu nebo přímo na něm.  

 

Návrh usnesení 8 :  

Zastupitelstvo obce  Břehy  bere na vědomí zprávu starosty o plánované opravě mostu 

přes Labe  Břehy-Přelouč na silnici č. 333. Dále pověřuje starostu posazováním jiné 

objízdné trasy pro pěší a cyklisty než přes Slavíkovi ostrovy. Vhodnější by byla nová 

lávka vedle nebo na opravovaném  mostu. 

 

Hlasování:             pro    7           proti     0         zdržel se   0 

 

Zastupitelstvo obce  Břehy  bere na vědomí zprávu starosty o plánované opravě mostu 

přes Labe  Břehy-Přelouč na silnici č. 333. Dále pověřuje starostu posazováním jiné 

objízdné trasy pro pěší a cyklisty než přes Slavíkovi ostrovy. Vhodnější by byla nová 

lávka vedle nebo na opravovaném  mostu. 
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9. Smlouva o věcném břemeni s f. Tlapnet na parc. č. 104/24;104/1;104/6 v k.ú. Břehy. F. 

Tlapnet bude provozovat optickou síť v lokalitě na Pile. Optika bude vedena v současném 

vedení mikrotrubiček.  - zatím nedodali geometrický plán -  

odloženo - nemáme zatím smlouvu ani GP. 

 

 

10. Dotace na nový chodník by byla možná z výzvy "7. výzva - IROP - Bezpečnost v obcích". 

V pondělí mám schůzku s projektantem - PD Servis s.r.o., který dělal původní projekt z 

roku 2013 chodníku podél ulice Na hrázi v lokalitě Břehy sever. Ten se musí , dle 

požadavku Stavebního úřadu Přelouč upravit ( dle současné právní úpravy ) a následně 

podat na SU Přelouč. čas nás tlačí, termín podání projekt IROP  je 31.1.02020, ale ten 

projekt stejně potřebujeme, chceme li chodník dělat.  

 

Návrh usnesení 10: Zastupitelstvo obce  Břehy  schvaluje pořízení upravené projektové 

dokumentace na "Chodník Na Hrázi" na základě původní dokumentace f. PD Servis 

s.r.o. z roku 2013.  

 

Hlasování:             pro      7         proti     0         zdržel se   0 

usnesení 10: Zastupitelstvo obce  Břehy  schvaluje pořízení upravené projektové 

dokumentace na "Chodník Na Hrázi" na základě původní dokumentace f. PD Servis 

s.r.o. z roku 2013.  

 

11. Návrh na ustanovení bezplatného právního zástupce - opatrovnictví.Dne 22.7.2020 byl 

starosta obce Břehy ( opatrovník p . VH) informován vyšší soudní úřednicí p . Petrou 

Pražákovou, že je nutná v rámci hájení zájmů opatrovaného požádat soud o jmenování 

bezplatného právního zástupce , který bude řešit určení vlastnického práva k 

nemovitostem , kde opatrovaný žije. V protokolu č. 21P30/2020 jsou uvedeny podrobnosti 

k případu.  

 

Návrh usnesení č. 11:   Zastupitelstvo Obce Břehy, která je pravomocným Rozsudkem OS 

v Pardubicích čj.  21 Nc 906/2019 - 88 ze dne  10.2.2020  jmenována opatrovníkem pana 

Vladimír Hovorky, nar. 18.9.1960 pověřuje starostu obce na základě Protokolu sepsaného u 

Okresního soudu Pardubice 22.7.2020 č 21P30/2020  požádat soud o jmenování bezplatného 

právního zástupce , který bude řešit určení vlastnického práva k nemovitostem , kde 

opatrovaný žije a který bude klienta zastupovat v řízení.  

 
Hlasování:             pro      7         proti     0         zdržel se   0 

 

usnesení č. 11:   Zastupitelstvo Obce Břehy, která je pravomocným Rozsudkem OS 

v Pardubicích čj.  21 Nc 906/2019 - 88 ze dne  10.2.2020  jmenována opatrovníkem pana 

Vladimír Hovorky, nar. 18.9.1960 pověřuje starostu obce na základě Protokolu sepsaného u 

Okresního soudu Pardubice 22.7.2020 č 21P30/2020  požádat soud o jmenování bezplatného 

právního zástupce , který bude řešit určení vlastnického práva k nemovitostem , kde 

opatrovaný žije a který bude klienta zastupovat v řízení.  

 

 

Kaca
Obdélník
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12. Dotace na užitkový nákladní elektrovůz - Národní program ŽP - Výzva 11/2019. Byl by 

pro potřeby TS Břehy, N1 (nákladní do 3,5t včetně) a dotace je 500 tis. Kč. Pokud 

dotaci získáme, je koupě elektrovozu  mnohem "zajímavější" než bez ní,  protože tržní 

cena je mezi 1- 1,5 mil. a ta by se výrazně snížila. Muselo by se podat do 30.10.2020. 

PMorávek - multikára je již stará.... 

JKubát - v dnešní době elektromobil nedoporučuje. I bezpečnost ( zahoření) není 

vyzkoušená,. 

PJirák také nedoporučuje kupovat. 

 

 

Návrh na usnesení č.  12: Zastupitelstvo Obce Břehy  schvaluje podání žádosti na 

elektromobil N1 do 3,5 t v programu Národní program ŽP - Výzva 11/2019 

 Hlasování:     pro   2 ( Jirava, Morávek)   proti   5 (Šanda, Jirák, Krpata , Kubát,Štarmanova)          

zdržel se   0 

   

Usnesení č.  12: Nebylo přijato 

 

 

 

13. Podána žádost o dotaci " Obec Břehy - odborná příprava , zásahy a opravy JSDH" č JSDH 

DOT V2 2020 00155.Celková výše dotace 36 801 Kč.  

 

Návrh na usnesení č.  13: Zastupitelstvo Obce Břehy  bere na vědomí  podání žádosti "Obec 

Břehy odborná příprava , zásahy a opravy JSDH" č: JSDH DOT V2 2020 00155.Celková 

výše dotace 36 801 Kč.  

 Hlasování:             pro   7  proti   0          zdržel se   0 

   

Usnesení č.  13: Zastupitelstvo Obce Břehy  bere na vědomí  podání žádosti "Obec Břehy 

odborná příprava , zásahy a opravy JSDH" č: JSDH DOT V2 2020 00155.Celková výše 

dotace 36 801 Kč.  

 

 

14. Žádost o dotaci na door-to -door systém  ( záměr schválen na 6. zasedání ZO usnesením č. 

26)  . Žádost obce Břehy Systém door-to-door pro separaci a oddělený sběr odpadů v obci 

Břehy (CZ.05.3.29/0.0/0.0/19_126/0011597)  plnila formální náležitosti, podmínky 

přijatelnosti a podmínky věcného hodnocení, nicméně z důvodu omezené alokace dané 

výzvy výběrová komise rozhodla o jejím zařazení mezi náhradní projekty - neboli 

podporu nedostaneme. Měli bychom se rozhodnout , zda z vlastních prostředků koupíme 

barevné nádoby. Konzultoval jsem s SOP a.s a největší přinos z hlediska hmotnosti 

vytřídění má hnědá biopopelnice a pak doporučuje žlutou na plasty. Hnědá stačí 120 l , 

žlutá asi  240 ( plastů je hodně a jsou objemné). Počítejme 1 hnědá popelnice cca 800kč * 

400= 320 000Kč odhadované náklady .  

P Morávek - je to dobrý směr, máme vysoké poplatky za komunální odpad - ty tříděné 

odpady by nám započítávali a nebyly by tak velké poplatky.  
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Kontejnery by fungovaly i dále , navíc bude třetí sběrné místo u TS Břehy.  

J Kubát - co by do toho hnědého kontejneru dal??... vše třídí ...  je více plastového odpadu  

P Morávek - svoz by mohl být i 1*14 dní - na střídačku s hnědou popelnicí. 

JKučera - Sleva poplatku je podle tonáže.  

V diskusi občané v sále požadují nádoby žluté - na plasty. 

 

Návrh na usnesení č.  14: Zastupitelstvo Obce Břehy  schvaluje pořízení 400 ks žlutých 

sběrných nádob na plasty a pověřuje výběrem cenově  nejvhodnější nabídky v souladu se 

Směrnicí č. 1/2020 komisi ve složení : Jirava, Morávek, Štarmanová. 

 

 Hlasování:             pro   7  proti   0          zdržel se   0 

   

Usnesení č.  14:  Zastupitelstvo Obce Břehy  schvaluje pořízení 400 ks žlutých sběrných 

nádob na plasty a pověřuje výběrem cenově  nejvhodnější nabídky v souladu se Směrnicí č. 

1/2020 komisi ve složení : Jirava, Morávek, Štarmanová. 

 

 

 

15. Realizace oprav chodníků. Máme projekt Modernizace chodníků Břehy(zastupitelstvo již 

bylo informováno)  . Doporučuji oslovit firmy a započít s opravami. Začít v ulici V 

Zákoutí u Mateřské školky - chodník je zde ve špatném stavu a je zde největší pohyb 

malých dětí. Dle rozpočtu v projektu cca 430 000 Kč jsou náklady.  

 

Návrh na usnesení č.  15: Zastupitelstvo Obce Břehy  schvaluje záměr opravy chodníku 

SO 06 dle projektu "Modernizace chodníků Břehy" v ulici V Zákoutí a pověřuje starostu 

výběrem dodavatele a podpisem smlouvy.  

Hlasování:             pro 7    proti   0          zdržel se   0 

 

usnesení č.  15: Zastupitelstvo Obce Břehy  schvaluje záměr opravy chodníku SO 06 dle 

projektu "Modernizace chodníků Břehy" v ulici V Zákoutí a pověřuje starostu výběrem 

dodavatele a podpisem smlouvy.  

 

 

 

 

16. Možnost získat převodem pozemek  p.č. 818/25 v k.ú. Břehy  od Státního pozemkového 

úřadu ČR. Sousedí s žlaby využívanými pro bioodpad.  

 

Návrh na usnesení č.  16: Zastupitelstvo Obce Břehy  pověřuje starostu zasláním žádosti 

Obce Břehy  o převod pozemku p.č. 818/25 v k.ú. Břehy na Státní Pozemkový úřad ČR. 

 

 

Hlasování:             pro 7    proti       0      zdržel se   0 

 

usnesení č.  16: Zastupitelstvo Obce Břehy  pověřuje starostu zasláním žádosti Obce 

Břehy  o převod pozemku p.č. 818/25 v k.ú. Břehy na Státní Pozemkový úřad ČR. 
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Na závěr informace starosty: 

 

Tenisové kurty jsou již otevřeny - děkujeme radnímu R. Živnému za dotaci z individuální 

dotace Pardubického kraje 2020 ve výši 300 000 Kč na opravu těchto kurtů.  

Informace v souvislosti s epidemií covid. Na OU je povinnost návštěvníků mít roušku. 

Tělocvična zatím funguje.  

Mlýn - stav opravy. Dne  25.8 proběhla inspekce hygieny -- informuje místostarosta. Z 

protokolu uvádí výstupy místního šetření. Vše je v pořádku mimo - šatny pro personál 

v 1NP - to se odstraní malou přepážkou. Ve 2.NP opět vytýkají , že není šatna - opět 

vyřešíme přepážkou. A za třetí se musí opravit jedna zeď ve skladu ( vyřeší SDK 

deska). Poté by měl být povolen provoz  ( zkušební) .  

V MŠ a ZŠ zahájen školní rok. V létě proběhly opravy školy a školky. Ve škole jsou SDK 

stropy v kancelářích v 2 NP (109 116Kč)  a v nich také elektroinstalace ( 124 784 Kč). 

Třetí etapa nás čeká příští rok. Vě školce se opravoval domeček na zahradě  a je 

objednán statický průzkum stropu  - snad tam budeme moci vybudovat v 2NP hernu.  

Na OU by mohla být v budoucnu přijata pracovní síla, přibývá administrativa, projekty a v 

současnosti jsme tam jen 2.  

Dále diskuse: p. Kučerová se ptá - Jak dlouho bude trvat oprava mostu č. 333. Odpověď cca 1 

rok.  

Silnice na Semín by měla být hotova do voleb.  

P.Morávek - podnikl cestu za Votice. Když se vracel domů , ujistil se, že tady u nás je to 

hezké, máme školu, školku atd.   

Ale z pléna poznámka- chodníky jsou zarostlé... spousta trávy. Starosta: měli jsme brigádníky, 

pracovali, ale stejně se to nestihlo - TS pracovali hodně na škole, na kurtech. Od začátku září 

starosta nařídil prioritně čištění chodníků, a to písemně.  

p.Ondráčková - Pod Haldou se poseká , všude to lítá a pak to TS nezametou. Je to ostuda.  

p. Kubátová - neseká se směrem na Živanice u silnice a tráva je  v živém plotu. Obec je nyní 

hodně zarostlá. 

Starosta slíbil, že se na to zaměříme a zlepšíme . Do budoucna budeme v létě využívat 

brigádníky. Přístroj na plevel by nám pomohl - nabízeli nám stroj na propanbutan - ten ale 

spálí vše živé i může něco chytnout . A přitom stojí přes 80 tisíc. Další možnost je chemie. 

Dále ocelové kartáče - mohou ničit povrch chodníku.  

 

Děkujeme diskutujícím za jejich názory. 

 

 

 

Ukončení 13. zasedání ZO.  

 

M. Štarmanová       P. Krpata   

     

 

Petr Morávek ( místostarosta)    Pavel Jirava (starosta) 

 

 




